

Møde den: 02.06.2020 kl. 10-12
Via Microsoft Teams
VEST båndmøde

REFERAT

Deltagere: Anne Christine Teglborg (AU UDD), Jesper Sølund Hansen (AR/ordfører), Lisette Prins (HE), Eva Kvistgaard Arent (NAT-TECH), Birgitte Castenskjold Viborg (NAT-TECH), Stina Lykkebye Tylén (Aarhus BSS), og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

Dato: 02-06-2020
Ref: EHL

Side 1/3

Punkt 1	Til orientering (10 min)
Beskrivelse	Fast punkt.
Referat	Anne gav en update på studenterkommunikationsprojektet. Projektbeskrivelsen er revideret ud fra indkomne bemærkninger fra UFU og er sendt til godkendelse hos prorektor forud for fremlæggelse for UFU senere på måneden. VEST-båndet får materiale til orientering, når det er godkendt af Berit Eika.

Punkt 2	Drøftelse: Studiestart - diverse
Beskrivelse	v/Eva Den tværgående arbejdsgruppe for studiestart ønsker afklaring på følgende punkter: <ul style="list-style-type: none">• Alkohol i studiestarten (fx om tutorer må arrangere pub-crawl?)• Planlægningshytteture for tutorer (go eller no-go?)• Koordinering af brugen af udendørsarealer, herunder bestilling af telte.
Referat	Det lokale planlægningsarbejde af studiestarten er allerede så vidt fremskredent, at det på nuværende tidspunkt må siges at være for sent at udstikke overordnede retningslinjer. Vi sørger dog for at koordinere på tværs og holde hinanden opdateret om de beslutninger, der træffes undervejs.

Punkt 4	Status: Virtuel studiestart / study@au
Beskrivelse	v/Jesper Status på projektet i forlængelse af første møde i projektgruppen.
Referat	Styregruppen trådte for første gang sammen sidste onsdag med Finn Borchsenius for bordenden. Efterfølgende har der været to møder i arbejdsgruppen, hvor der er blevet nedsat tre grupper med fokus på hvert sit tema: 1) kultur, 2) regler og 3) netværk & samarbejde. Grupperne skal udarbejde oplæg i denne uge, som kan præsenteres i arbejdsgruppen på mandag. Arbejdet skal være tilendebragt ultimo juni, så de første moduler er klar til launch i august.

Punkt 3	Drøftelse: Initiativ ang. opsøgende indsats i studievejledningerne
Beskrivelse	v/ Anne Brainstorm om udmøntning af midlerne fra corona-puljen målrettet opsøgende indsats i studievejledningerne.
Referat	VEST-båndet havde en god snak med forskellige forslag på bordet. Vi afventer dog nærmere besked om, hvilken ramme der gælder for brugen af midlerne, før vi beslutter indsatsen endeligt.

Punkt 7	Status: Uddannelsestjekkere
Beskrivelse	v/Esben Aktuel status på udviklingen af uddannelsestjekkere.
Referat	Esben opsummerede de seneste måneders udvikling: <ul style="list-style-type: none"> • 15 aktive tjekkere • 5 nye er under udvikling. • Nyt surveydesign som løfter helhedsindtrykket. Afslutningsvist drøfte båndet muligheden for at udvide muligheden til også at gælde kandidatuddannelserne, hvilket er et stort ønske hos AR og HE. Dette ser båndet som udgangspunkt

	intet til hinder for, hvis blot fagmiljøet vil dedikere sig til opgaven, men det fordrer, at følgegruppen træder sammen og formulerer generiske spørgsmål, som stemmer overens med kandidatansøgernes virkelighed.
--	--

Punkt 7	Evt. (10 min)
Beskrivelse	Bordet rundt.
Referat	Ingen bemærkninger.

Pipeline:

Planlægning af temamøde
Henvendelsesrapport 2019

Kommende møder:

Dato	Tid	Sted
16.06.2020	10-12	Teams
11.08.2020	08.30-12.00 (Temamøde)	Teams

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.